
Členská schůze 2023 – zápis a zpráva o činnosti organizace 
 
Datum: 20. května 2023 

Za období: červen 2022 - květen 2023 

 
Program: 

1) zahájení + prezenční listina 
2) zpráva o činnosti organizace 
3) zpráva o stavu financí a hospodaření organizace 
4) zpráva revizní komise 
5) návrh plánu práce 
6) návrh finančního rozpočtu 
7) diskuze 
8) schválení usnesení 
9) poděkování a závěr 

 
1) zahájení + prezenční listina 
Předseda Ondřej Fér přivítal všechny přítomné členy. Pan Sihelník a pan Novotný provedli prezentaci 
a sestavili prezenční listinu. Přítomno bylo 26 členů a 5 nečlenů, tj. 48% z celkového počtu 54 členů. 
Tím byla členská schůze prohlášena za usnášeníschopnou. 
 
2) zpráva o činnosti organizace 
Pan Štěpánek přednesl zprávu o činnosti organizace za uplynulé období: 

 červenec - proběhlo vyřezání průjezdního profilu na spodní cestě 
 podzim - byla vybrána firma na výkopové práce, byl vykopán odtokový žlab a odstavná plocha u 
spodní cesty, osazeno potrubí u branek a prostupů a celá spodní cesta byla srovnána  

 květen - byly vysypány koleje hrubým štěrkem na části spodní cesty 
 
Kvůli práci na spodní cestě byla odložena oprava horní brány, která proběhne hned po schůzi na 
začátku června. 
Dále probíhala běžná údržba a opravy rozvodů vody a prameniště. 
Pan Fér také informoval o zlodějích v osadě a o vloupáních do chatek ve spodní části osady, která 
proběhla na konci minulého a začátku letošního roku. 
 
3)zpráva o stavu financí a hospodaření organizace 
Pokladní paní Mušková představila zprávu o stavu financí a hospodaření s majetkem! 
 
4)zpráva revizní komise 
Pan Pokorný představil zprávu revizní komise a revizi hospodaření za uplynulé období! 
 
5)návrh plánu práce 
Byl představen návrh práce na další období: 
1) dokončení cest a dosypání kolejí štěrkem 
2) oprava rigolu u spodní brány a osazení spodní brány FABkou 
    +ev. oprava rigolu a osazení kovové odtokové trubky na parkovišti 
3) zakrytí studny u parkoviště 
 
 
 



6)návrh finančního rozpočtu 
Pan Fér představil návrh rozpočtu na následující období! 
 
7)diskuze 
 
Diskuze probíhala především o zvýšení poplatku za členské známky od příštího roku. Dále o věcech 
stran dálničního přivaděče a připojení osady k elektrické síti. Paní Pištorová upozornila na mladistvé, 
kteří dělají nepořádek dole u potoka a navrhla vznést podnět na PČR. 
 
Dále byly rozdány členské známky a Rukověť zahrádkáře přítomným členům. 
 
8)schválení usnesení 
 
Hlasováním byl jednohlasně schválen finanční rozpočet, plán práce i usnesení členské schůze! 
 
9)poděkování a závěr 

 
Předseda pan Fér poděkoval na závěr všem členům výboru, důvěrníkům a všem, kteří se podílí na 
chodu organizace za jejich práci, stejně tak všem přítomným za účast a aktivitu a ukončil členskou 
schůzi! 


